
EJERFORENINGEN HØJDEDRAGET 

Generalforsamling, 21. marts 2019, kl. 19.30 i Arena Himmerland Støvring 

AGENDA 

1. Valg af dirigent 
2. Valg af 2 stemmetællere 
3. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 
4. Aflæggelse af regnskab 
5. Grønne udvalg 
6. Rettidigt indkomne forslag 
7. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent for 2019 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter  

a. Ole udtræder 
b. Jacob udtræder 
c. Vi skal have valgt 2-4 bestyrelsesmedlemmer, afh. 8a og 8b.  

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 
a. Heidi Balle Aaen er på valg som revisor og genopstiller 
b. Kasserer, Birgitte accepterer at fortsætte  

10. Eventuelt  

 
REFERAT 
 

1. Dirigent 
• Ole valgt. 

2. Stemmetællere 
• Anders Esbensen og Lars Haase valgt. 

3. Bestyrelsens beretning 
• Bestyrelsens formand, Malene, fremlagde bestyrelsens beretning. Beretningen blev 

godkendt uden anmærkninger/kommentarer. 
4. Regnskab 

• Birgitte (kasserer) fremlagde foreningens 2018 regnskab. Regnskabet, der viser et 
resultat på Kr. -7.222, blev godkendt uden anmærkninger/kommentarer. 

5. Det grønne udvalg 
• Ulrik præsenterede det grønne udvalgs bedrifter. Et enkelt møde er afholdt og der er 

blevet repareret på klatretårnet, ligesom der er blevet etableret dræn midt på 
legepladsen. Ligeledes blev der redegjort for udskiftningen af vejtræer. Et udkast til 
planer for 2019 blev også præsenteret, herunder aflønning af en fast havemand 
Yderligere medlemmer blev efterlyst, og Charlotte Smith (#16) meldte sig. 

• Birgitte spurgte til skraldespande opstillet af Rebild kommune, idet de tidligere 
opstillede tre stk. er fjernet grundet besparelse. Det blev foreslået, at vi selv kunne 
opstille nogle, så hundeposer ikke havner i hækken. Det er i hvert fald tydeligt, at 
problemet med hundeposer er stigende. Muligheden for at få opstillet skraldespande 



som renovationen kunne afhentes, blev forelagt. Måske en opgave for havemanden, 
hvis en sådanne besluttes benyttet. 

• Status for kommunens græsslåningsplan blev efterspurgt – aftalen er fortsat ikke 
opsagt (skulle være sket senest 31/12), så det forventes at aftalen også løber i år. Lidt 
blandet snak om havemand versus græsslåningsaftaler. Opfordring til forsigtigt at 
spørge til vedligeholdelsesaftalen, og den inkluderede vandingsaftale. 

• Der blev spurgt ind til det nedgravede rør ved højdedraget 1 – er noget koblet forkert? 
Når det regner, så fosser vandet ud her. 

6. Rettidige forslag 
• Ingen forslag er modtaget. 

7. Budget 
• Birgitte præsenterede 2019 budgettet, hvor det forventede resultat er nul. 

Kontingentet foreslås fastholdt. Budgettet blev godkendt uden 
anmærkninger/kommentarer. 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer/suppleanter 
• Ole og Jacob udtræder, hvorfor to bestyrelsesmedlemmer skulle vælges - kun en 

enkelt, Lasse (#82), meldte sig på banen. Som suppleant meldte Bo (#16) sig. 
9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

• Heidi Balle Aaen genvalgt. 
10. Valg af kasserer 

• Birgitte genvalgt. 
11.  Evt. 

• Hvordan med GDPR og det at Ole har alle e-mails liggende. Ole kører det ”under radaren” 
så indtil videre lader man det køre videre. 

• Forslag om at 4-års reglen fjernes ifm. næste års GF. Det skal komme som et forslag til 
vedtægtsændring. 

• Stisystemerne er flere steder ved at gro helt til. Dette er kommunalt område, og de 
forsøger kun med brænder, hvorfor vi selv skal ud og grave græs af, hvis vi vil have rettet 
op på dette. 

• Jacob (#20) har, efter henvendelse fra Claus Lehm (#180), fældet et par træer, der var 
væltet under stormen, så de lå og spærrede stien/løjpen. 

• Byggegrunden ved siden af institutionen er blevet solgt. Ved nogle hvad der skal ske med 
den? Eftersigende skal det bygges 4 rækkehuse eller to villaer. Dette undrer da dette ikke 
er i overensstemmelse med lokalplan. Grunden har heller ikke været i udbud? Det er 
noget bestyrelsen skal have fulgt op på. 

 


